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Protokoll från pensionärsrådets möte den 5 december 2011 

 

 
Ledamöter Stig Åström, vice ordförande SPF Farsta 

 Bror Lord PRO Farsta centrum 

 Lilian Falkbäck PRO Farsta strand 

 Kerstin Holmgren SPF Sköndal 

   

Tjänstgörande ersättare Harry Wikner PRO Hökarängen 

   

Ersättare Asta Westerlund PRO Sköndal 

 Inger Sjöberg  PRO Farsta centrum 

 Ove Svensson SPF Farsta 

 Sonja Wenström SPF Sköndal 

   

Förhinder Barbro Karlsson, ordförande PRO Tallkrogen/Gubbängen 

   

   

Tjänstemän Ingrid Friberg avdelningschef 

 Brita Midelf    § 3 projektansvarig 

 Jan Runfors     § 3 projektansvarig 

 Pia Sundqvist nämndsekreterare 

 

 

 

 

 

Justeras:   

  Stig Åström, tjänstgörande vice ordförande 

 

 

 

 

Justeras:   

  Bror Lord, ledamot 

 

 

 

Sekreterare:  

  Pia Sundqvist 

 



SID 2 (4) 

 

 
§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs tjänstgörande vice 

ordföranden Stig Åström och ledamoten Bror Lord. Justering sker onsdag 

7 december. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 14 november 2011 anmäldes. 

 
§ 3 Datum för rådets sammanträden 2012 

Rådet fastställde följande sammanträdestider för nästa år. 

 

Måndag 9 januari 

Måndag 30 januari 

Måndag 5 mars 

Tisdag 10 april 

Måndag 14 maj 

Måndag 4 juni 

Måndag 20 augusti 

Måndag 17 september 

Måndag 15 oktober 

Måndag 12 november 

Måndag 10 december 

 

Mötena inleds kl 09.30. Dessförinnan samlas rådet till förmöte kl 08.30 – 

09.30. 
 

§ 4 Dagens gäster 

Brita Midelf redogjorde för projektet Läkemedelsgenomgångar och Jan 

Runfors berättade om projektet Boken kommer. Rådet tackade för två 

intressanta rapporter. 
 

§ 5 Ärenden till nämndsammanträdet den 15 december 2011 

Ärende nr 1: Verksamhetsplan och budget för 2012 (MBL-version) 

På fråga från Ove Svensson om den aviserade omorganisationen inom 

hemtjänsten svarade avdelningschef Ingrid Friberg att fler privata utförare 

medför att det är färre som utnyttjar den kommunala hemtjänsten. De 

nuvarande fyra enheterna kommer därför sannolikt att slås samman till två. 

 

Ingrid berättade att förvaltningen tillsammans med Micasa fortfarande 

söker efter en plats att bygga ett nytt vård- och omsorgsboende på, som 

ersättning för Farsta vård- och omsorgsboende, men att det är svårt att hitta 



SID 3 (4) 

 

 
en lämplig plats. På fråga från Harry Wikner svarade Ingrid att det inte 

idag går att ge besked om när under nästa år som sökandet kan ge resultat. 

 

Rådet gjorde förvaltningen uppmärksam på att det på sidan 57 har råkat bli 

fel årtal i ett par aktiviteter. Förvaltningen tackade rådet för det och lovade 

korrigera i den slutliga versionen. 

 

Rådet undrade också hur det påverkar nästa års löneökning att budgeten för 

äldreomsorgen endast ökar med 1,1 procent. Ingrid Friberg svarade att 

utrymmet för löneökningar också påverkas av antalet anställda.  

 

På fråga från Kerstin Holmgren om medicinskt ansvarig sjuksköterska, 

MAS, och medicinskt ansvarig för rehabilitering, MAR, redogjorde Ingrid 

Friberg för den planerade samordningen med andra stadsdelsförvaltningar 

när det gäller dessa tjänster. 

 

Rådet hade inga ytterligare synpunkter utan instämde i förvaltningens 

förslag till verksamhetsplan för nästa år. 

 

Ärende nr 2: Anmälan av medborgarförslag om hundrastgård på 

fotbollsplan och belysning på parkväg i Svedmyra 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 3: Svar på skrivelser från (s), (mp) och (v) om trafiksituationen 

vid skolorna med mera 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 4: Svar på skrivelse från (s) om översyn av avtalen med privata 

hemtjänstföretag 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 7: Ny ledamot (mp) i Farsta näringslivsråd 

Rådet hade fått ärendet för kännedom och hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 10: Förslag till Kulturvision 2030 

Rådet höll med förvaltningen om att det saknas ett tydligt jämställdhets-

perspektiv i förslaget, men hade i övrigt inga synpunkter. 

 

Ärende nr 13: Motion (mp) om fler bänkar i stadsmiljö 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 14: Uppföljning av privata vård- och omsorgsboenden – 

Söndagsgården 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

 



SID 4 (4) 

 

 
§ 6 Information från förvaltningen och avdelningen för äldre  

Förvaltningen hade inget att informera om vid detta tillfälle, men återkommer 

vid nästa möte med förslag på studiebesök och annat utifrån rådets balanslista 

över tidigare beslut. 

 
§ 7 Övriga frågor  

Rådet har fått svar från idrottsborgarrådet på skrivelsen om en boulehall i 

Farsta – se bilaga. Rådet menade att det inte var mycket till svar eftersom 

det inte alls berörde sakfrågan. 

 
§ 8 Avslutning 

Bror Lord har efter drygt 15 års engagemang i pensionärsrådet tackat nej 

till att nomineras av PRO Farsta centrum inför nästa år. Bror tackade för en 

mycket givande och lärorik tid. 

 

Även Asta Westerlund lämnar nu rådet och tackade för sig. 

 

Tjänstgörande vice ordföranden framförde rådets tack till förvaltningen för 

det gångna året och överlämnade julstjärnor till Ingrid Friberg och 

sekretareren. Ingrid tackade rådet för ett mycket gott samarbete under året. 

 

Mötet avslutades sedan rådet konstaterat att man får tillfälle att önska 

varandra god jul och gott nytt år vid julbordet den 13 december. 

 


